
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO KOMISJI STAŁYCH                                                                                                                      

RADY MIEJSKIEJ DNIA 18.06.2024 r. 

 

W posiedzeniu komisji udział wzięło 13 Radnych. Nieobecny Radny to Dariusz Chojnacki. Na 

protokolanta wybrano Jowitę Dec. 

 

Obecni na posiedzeniu spoza Komisji byli: 

- Pani Kinga Rubaszewska – zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego; 

-Pani Magdalena Rudna-Plewa – Sekretarz Gminy  

-Pani Justyna Żebrowska- Dudek – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich 

- Pani Iwona Konopa – Dyrektor Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego 

- Pani Violetta Kiełczewska – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Mieniem   

-Pani Alina Kowalska- Skarbnik Gminy  

-Pani Paulina Popielewska – Radca Prawny  

-Pani Sara Kubacka – przedstawiciel CUS 

 

Posiedzenie wspólne komisji prowadziła Wiceprzewodnicząca RM Pani Agnieszka Dorawa. 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na IV sesję RM, która została 

zaplanowana na dzień 21 czerwca 2024 r. o godzinie 13:00 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego. 

Omówiono projekty uchwał wg ustalonego porządku: 

 

Punkt 3. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alina Kowalska – Skarbnik Gminy. 

Przedstawiła również prośbę o przeniesienie z działu 900-03 do działu 600 – 300.000 złotych 

na równanie dróg.  

Drugą sprawę przedstawiła Pani Iwona Konopa o zobowiązaniach wobec Urzędu 

Marszałkowskiego i spłacie kosztów.  

Radny  Wojciech Elszyn zadał pytanie z czego zostaną zabrane środki omówione przez Panią 

Alinę Kowalską? 

Pani Skarbnik udzieliła Radnemu szczegółowej odpowiedzi. 



Radny Sebastian Mędlewski zadał pytanie czy Gmina ponosi jakieś koszty w związku z 

rozbiórką łącznika w budynku Zespołu Szkół i z czego wynika zwiększenie wydatków? 

Odpowiedziała szczegółowo Pani Skarbnik. 

Radna Anna Filipiak zadała pytanie do działu 700. Skąd wzięło się zmniejszenie na kwotę 

995 000 zł? 

Pani Skarbnik odpowiedziała Radnej szczegółowo. 

Radny Wojciech Elszyn zapytał czego dotyczą refundacje?  

Wyjaśnień udzieliła Pani Skarbnik. 

Radna Grażyna Bieniek zadała pytanie do działu 750. Na co zostają przesunięte środki w 

związku z ich  zmniejszeniem? 

Wyjaśnień udzieliła Pani Skarbnik. 

Kolejne pytanie Radnej dotyczyło wydatków majątkowych z działu 852. Dlaczego poprzednio 

skreślone środki zostały teraz wprowadzone. 

Pani Skarbnik opowiedziała o zmianie klasyfikacji. 

Radni pozytywnie zaopiniowali w/w projekty. 

 

Punkt 4 . Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Solec Kujawski na lata 2024-2043. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alina Kowalska, omówiła również zmiany w prognozie 

finansowej Gminy Solec Kujawski. 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń. 

 

Punkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w płacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Solec Kujawski lub jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną.   

Ww. projekt uchwały przedstawiła Pani Paulina Popielewska Radca Prawny. 

Radni nie zadali pytań do w/w punktu. 

 

Punkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia woli 

współdziałania Gminy Solec Kujawski w tworzeniu Kujawsko-Pomorskiego 

Samorządowego Stowarzyszenia „Europa Kujaw i Pomorza”. 

Pani Kinga Rubaszewska przedstawiła ww. projekt uchwały i jakie zmiany następują. 

Wskazała nowego przedstawiciela naszego miasta – Burmistrza Solca Kujawskiego. 



Radni nie zadali pytań do w/w punktu. 

 

Punkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do Stowarzyszenia „Droga Ekspresowa S10” 

Pani Kinga Rubaszewska przedstawiła ww. projekt uchwały i jakie zmiany następują. 

Wskazała nowego przedstawiciela naszego miasta – Burmistrza Solca Kujawskiego. 

Radni nie zadali pytań do w/w punktu. 

 

Punkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata Gminy Solec Kujawski w Związku 

Miast Nadwiślańskich. 

Pani Kinga Rubaszewska przedstawiła ww. projekt uchwały i jakie zmiany następują. 

Wskazała nowego przedstawiciela naszego miasta – Burmistrza Solca Kujawskiego. 

Radni nie zadali pytań do w/w punktu. 

 

Punkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały Nr 

LXVI/447/23 Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim z dnia 25 kwietnia 2023r. w sprawie zasad i 

trybu przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego Gminy Solec Kujawski ( Dz. Urz. Woj. Kuj-

Pom. Z 2023r. poz.2848) 

Pani Kinga Rubaszewska przedstawiła ww. projekt uchwały.  

Radni nie zadali pytań do w/w punktu. 

 

Punkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Usług Społecznych w Gminie 

Solec Kujawski na lata 2024-2027.  

Pani Sara Kubacka Zastępca Koordynatora tego projektu przedstawiła szczegółowo Program 

Usług  Społecznych w Gminie Solec Kujawski na lata 2024-2027.  

Radni nie zadali pytań do w/w punktu. 

Punkt 11. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-

2025 za rok 2023 i efektów jego realizacji.  

Ustalono, że ww. Raport zostanie przedstawiony podczas sesji Rady Miejskiej. 

Punkt 12. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Marzanna Szewczyk zadała pytanie o środki na wyposażenie świetlicy w Przyłubiu.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Iwona Konopa, iż środki na ten cel zostały zabezpieczone. 



Kolejne pytanie Radnej Marzanny Szewczyk dotyczyło znaków drogowych, które nie wróciły 

na swoje miejsce po zakończeniu prac drogowych na ul. Kujawskiej. 

Radny Łukasz Owieśny pytał o realizacje przyłączy kanalizacji na ul. Kujawskiej.  

Radny Wojciech Elszyn zapytał czy Urząd Miejski i Pan Burmistrz mają już jakieś wypracowane 

stanowisko związane z opłatą ze strony podmiotów wprowadzających na rynek opakowania, 

z których można pokryć część kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi?  

Wiceprzewodnicząca RM Agnieszka Dorawa zamknęła posiedzenie komisji dziękując władzom 

gminy, radnym oraz gościom za przybycie.   

 

 

                                                                                               Posiedzenie protokołowała:  

                                                                                                     Radna RM Jowita Dec  

 

 

 

 


